
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 2011-09-18 
Hotell Stinsen i Hallsberg kl 12:00-16:00 

 
Närvarande:  
Kjell Nordeman, Christer Huss, Håkan Johansson, Puh Gadd, Anders Svenson, K-A Andersson och Per Hilding  
 

1. Ordföranden öppnade mötet 

 

2. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

3. Beslutades att satsa på båtmässan i Göteborg  i samverkan med ångfartygen i Västsverige och att 

minska insatserna i Stockholm 

 

4. Diskuterades SÅF:s framtid, bl.a. avseende balansen mellan de kommersiella fartygen och de 

privata sluparna samt ett tänkt ”traditionsfartygsförbund” .  Inlämnade synpunkter från några 

styrelseledamöter beaktades. 

 

5. Diskuterades också Ångbåtstidtabellen varvid föreslogs att den kan lämpligen kan ersättas av en 

”Ångbåtskatalog” som inte behöver nytryckas varje år. 

 

6. Diskuterades olika tänkbara åtgärder för att utöka medlemsantalet. T.ex. hur vi kan få mer 

utrymme i tidskriften Nostalgia samt att medverka vid ”fartygshistoriska dagar” 

 

7. Bekräftades att Magnus kan fakturera medlemsavgiften via medlemsregistret. Beslutades att detta 

skall göras för 2012. Fakturan bifogas ett utskick av SÅF-bladet för att minska kostnaderna. 

 

8. Beträffande SÅF-bladet konstaterades att vi behöver utöka möjligheterna till annonsering. Vi ber 

Åke undersöka vilka presumtiva annonsörer som finns och att ta fram ett förslag till prislista 

 

9. Diskuterades en tänkbar utveckling med regionindelning och regionombud. 

 

10. Beslutades att dokumentera en verksamhetsplan och budget för 2012 att förelägga nästa årsmöte. 

 

11. Nästa styrelsemöte blir i Eskilstuna den 30 oktober.  

 

12. Beslutades att vi ska försöka ersätta våra telefonmöten med Skypemöten 

 

13. Mötet avslutades. 

 

          Vid protokollet:                              Justeras:                                                    

 

         
         Per Hilding          Kjell Nordeman 


